
Genopstilling til valg til bestyrelsen  
i Danske Tursejlere. 
 
 
Mit navn er Søren Juul Nerenst og jeg bor i Gørlev på Vestsjælland. 
Er gift med Inger Juul som også af og til er aktiv i Danske Tursejlere. Har to voksne børn og 
fire børnebørn fra 2-9 år, som vi har fornøjelsen af, at have med ombord to & to ad gangen.  
Har været sælger / salgschef i mange år, men er nu gået på efterløn. 
 
Vi har en 27 fods træmotorbåd, som ligger i Mullerup Havn lidt nord for Storebæltsbroen. 
 
Jeg har sejlet siden jeg startede som 7 årig i Optimist jolle i Yachtklubben Furesøen og hvor 
jeg igennem to somre og to vintre, som 16 årig tog duelighedsbevis. 
Herefter har det været sejlads i Yngling, Spækhugger og Bavaria, indtil vi overtog min 
svigerfars træmotorbåd for 24 år siden.  
Jeg har også sejlet 1½ år med ØK på verdenshavene, så lidt saltvand har man nok i årerne. 
 
Min tilgang til Danske Tursejlere fik jeg igennem vores sejlklub Musholmbugtens 
Bådeklub, hvor jeg blev jeg opfordret til at være ildsjæl i aktivitetsudvalget et år. 
 
Herefter blev jeg valgt til suppleant et år og har nu siddet i bestyrelsen i 10 år, et år som 
menigt medlem og de sidste år som formand for aktivitetsudvalget. 
Jeg arbejder for, at vi alle kan have en glæde og en frihed ved at komme på vandet i vores 
fritid. 
 
Er også aktiv, som formand i Gørlev og omegns Lokalråd og ikke mindst i Sct. Georgs 
Gilderne i Slagelse. 
 
Mit syn på Danske Tursejlere er, at det er en meget professionel organisation og vi har en 
bestyrelse, som arbejder meget målrettet både på det nationale og det internationale plan. 
 
Jeg vil gerne tage en periode mere og ser ikke mindst frem til fortsat godt samarbejde og 
udvikling i bestyrelsen i Danske Tursejlere. 
 
 
Med sejlerhilsen 
 
Søren Juul Nerenst 
Søkrogen 16 
4281 Gørlev 
 
Tlf.: 2126 3945  
Mail: sjn@juul-nerenst.dk eller sjn@dansketursejlere.dk 

http://www.google.dk/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=1&cad=rja&uact=8&ved=0CB8QFjAA&url=http%3A%2F%2Fwww.yachtklubben.dk%2F&ei=IEstVcX0LcGMaLmKgOgK&usg=AFQjCNGCNAUHj56n8QvX_QqXSb6Nh3RsKA&bvm=bv.90790515,d.bGQ
mailto:sjn@juul-nerenst.dk


Indstilling om valg til bestyrelsen for Danske Tursejlere 
 
Kort om Ebba Glückstadt 
  
Gift med Bent der er Processoperatør hos Chr. Hansen i Roskilde samt ansvarlig for sejlerskolen i 
Køge sejlklub. Mor til 3 og mormor til 5   
  
Jeg er Administrerende direktør i en lille Svensk virksomhed A/S Ninolab, der forhandler 
laboratorie udstyr. i Danmark (startede det op for 16 år siden alene og nu er vi 17 

medarbejdere)  kan googles 🙂 

 
Har været sælger i 36 år og er uddannet industri laborant i 1979.  
  
Vi sejler en Bavaria 42c fra 2005. Har haft en Limbo der blev dykket fra.  
Derefter en Bayliner til hygge med børn. 
  
Blev solgt for at gå over til Hesteavl og bondegård (i 13 år ).  
Købte så en L23 og året efter blev den byttet ud til Vores Bavaria.  
  
Jeg har siden min ungdom siddet i et utal af bestyrelser de fleste som kasserer. Først i 1977   
           
          Ryttergårdens sportsrideklub, kasserer  
          Forældre bestyrelse Strøby skolen  
           Forældrebestyrelsen Ellebo SFO  
          Gladsaxe sportsdykkerklub, kasserer  
          KFUM spejderne Ejby, Lille Skensved  
          Søspejderne i Køge, kasserer  
          L23 klubben, kasserer  
          Køge Sejlklub siden 2014 kasserer  
  
Ud over sejlads er jeg aktiv på en cykel, spinning, racer og Gravel afhængig af vejret.  
  
Blev kontaktet af Sune og er altid frisk på en udfordring. 
 
Med venlig hilsen 
 
Ebba Glückstadt 
Dådyrvej 23 
4623 Lille Skensved 
Mobil 29 24 08 38  
 
 



Opstilling til valg til bestyrelsen i            

Danske Tursejlere 

 

Jeg hedder Henning Jensen jeg er 66 år                                                                         

jeg er født og opvokset i Skælskør. 

I mine unge år var jeg fiskeskipper indtil jeg gik i land og startede en entreprenør og 

anlægsgartner virksomhed sammen med min bror. 

Denne virksomhed drev vi indtil 2006, hvor vi solgte virksomheden. 

I dag arbejder jeg sammen med min hustru og udlægger turbøjer til Danske tursejlere, 

det blev opstartet i 2015 med de første 35 bøjer i det sydfynske område, i dag har vi 

godt 150 bøjer at servicere i næsten hele Danmark 

Indledningsvis hjalp jeg Danske Tursejlere som ildsjæl i forbindelse med forskellige 

aktiviteter i Skælskør Bådelaug og derigennem fik jeg lyst til at deltage i 

bestyrelsesarbejdet i Danske Tursejlere. 

Jeg blev valgt ind i bestyrelsen i 2010 og jeg stiller nu op til valg til min 14 og 15 års 

periode i bestyrelsen for Danske Tursejlere. 

Gennem mit bestyrelsesarbejde har jeg været med til at fremme de ideer, jeg har 

for tur- og fritidssejlere i Danmark. 

Jeg har været aktiv i aktivitetsudvalget og været tovholder på det første sommertogt 

i 2017 og det første børnesommertogt 2019 og igen her 2023 med et nyt 

børnesommertogt. 

Siden 2018 har jeg haft posten som bestyrelsesformand og været med i den positive 

udvikling der har været i Danske Tursejlere. 

 

Med sejlerhilsen 

Henning Jensen 

 

 

 

 



Leif Nielsen 
Mariehønevænget 8 
5260 Odense S 
Danmark 

Mobil +45 40 16 30 09 
Mail  leifnielsen@tdcadsl.dk  
 

 

Til generalforsamlingen i Danske Tursejlere                       

 
Jeg skal hermed meddele mit kandidatur til valg til bestyrelsen i Danske Tursejlere på den ordinære 
generalforsamling den 1. april 2023. 
 
Undertegnede blev i 2006 opfordret til at opstille som suppleant til bestyrelsen med henblik på at 
blive valgt som foreningens nye kasserer. Jeg fungerede som kasserer i 2008-2009, hvorefter 
bestyrelsen som led i en beslutning om en styrkelse af organisationen ansatte mig som forretnings-
fører pr. 1. januar 2010 med henblik på at realisere bestyrelses plan – Fra forening til organisation. 
 
I perioden frem til i dag er Danske Tursejlere vokset fra ca. 6.500 medlemmer til ca. 14.000 
medlemmer. Omfanget af medlemstilbud og medlemsaktiviteter er vokset markant ligesom 
interessen for Danske Tursejleres forsikringstilbud gennem SØDK er steget eksplosivt gennem årene  
og denne udvikling har også resulteret i en sund økonomi i Danske Tursejlere. 
  
Ligeledes er der etableret samarbejder med andre sejlerrelaterede organisationer og i dag er Danske 
Tursejlere en kendt og anerkendt organisation i ”Sejler Danmark” Denne vækst har også betydet et 
øget behov for kvalificerede medarbejdere, hvorfor vi i dag 5 medarbejdere + tilknyttet freelance. 
 
For at understøtte en fortsat vækst for Danske Tursejlere har jeg anbefalet bestyrelsen et generations-
skifte i den daglige ledelse, hvilket er sket med udnævnelsen af Sune som ny daglig leder. 
 
Men mit hjerte brænder stadig for Danske Tursejlere og til at arbejde for en fortsat positiv udvikling 
af organisationen. 
 
Derfor stiller jeg op til valg til bestyrelses, hvor min indsats skal medvirke til en fortsat udvikling af 
hele organisationen således der fortsat ydes en absolut professionel medlemsservice på alle 
indsatsområder.  Det er målet, at dette arbejde skal resultere i et endnu stærkere Danske Tursejlere. 
 
Mit netværk er stort og det er min hensigt, at benytte dette i de kommende år til en aktiv politisk 
indsats til gavn for hele ”Sejler Danmark”, hvor vi samtidig skal have stor fokus på, at Danske 
Tursejlere skal have en stærk placering på søkortet som det naturlige samlingspunkt for tur- og 
fritidssejlere i Danmark.  
 
Jeg er oprindelig revisoruddannet og gennem mit arbejdsliv har jeg haft spændende job i forskellige 
virksomheder. På visitkortet har der stået: revisor, regnskabschef, økonomidirektør, adm. Direktør, 
selvstændig og senest forretningsfører. Hertil kommer en række bestyrelsesposter i erhvervslivet, 
foreningslivet samt landsdækkende organisationer. 
 
Jeg er godt gift med Bente og vi bor i Odense og vores båd ligger i Kerteminde. 
 
Med disse ord beder jeg om generalforsamlings opbakning.  
 
1.februar 2023                                                                                           
 
Leif Nielsen  
 
  


